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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  12/2002 

 
 
Tid:   2002-11-12, kl 16.00 – 17.00 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
Juan Carlos Cebriàn (s)   Tord Bergstedt (m) 
 
 
Lasse Gustafsson, ordf i Handikapprådet 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Juan Carlos Cebriàn (s), ordförande 
Tord Bergstedt (m), vice ordförande 
Kurt Hultgren (sp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Mats Rosén (kd) 
 
Handikappråd 
 
Lasse Gustafsson 
Hjördis Stolt 
Gunnar Slätt 
Åsa Jansson 
Tommy Hagström 
 
Tjänstemän 
 
Paulina Eriksson och Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad. Jan Erik Hollander Region 
Ytterstad och Lennart Nilsson från Tillgänglighetsprojektet 
 
 
§ 1 
Justering  
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg ordföranden Juan Carlos Cebriàn (s) att tillsammans med vice 
ordföranden Tord Bergstedt (m)  och Lasse Gustafsson från Handikapprådet justera dagens 
protokoll. 
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§ 2 
 
Hur är handikapprådets inställning till Södermalmsprojektet? 
 
Södermalmnsprojektet syfte är att öka möjligheten för gamla och människor med minskad 
rörelseförmåga att åka med buss istället för färdtjänsttaxi. I projektet ingick inte att förse alla 
bussar med ramp. Handikapprådets önskemål att att linje 66 förses med ramp. 
Frågan tas upp av kollektivtrafikutskottet vid nästa möte med SL:s centrala regionstyrelse. 
 
§ 3 
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tekniska hållbara lösningar och anser även att SL inte löser hela problem utan bara delar av 
dem. 
 
§ 6 
 
Läget ur handikappsynpunkt i Hammarby Sjöstad inklusive spårvagn och 
stombussar. 
 
Läget är det samma som tidigare d v s att det är fel att ha olika höjd på perronger mellan olika 
trafikslag. Perrongerna är även dåligt utrustade med ramper. 
Lars Fränne har börjat som projektchef på Hammarby Sjöstad. Handikapprådet hoppas att 
tillgänglighetsfrågorna får en mer framskjutande plats i planeringen hädanefter. 
 
§ 7 
 
Övriga frågor 
 
Ombyggnad av station Skanstull. 
Skanstulls T-banestation kommer att byggas om. I förslaget är det meningen att höja 
biljetthallen, rusta upp stationen samt göra en gång under Ringvägen till Åhléns. I förslagen 
ingår inte någon hiss från biljetthallen till gatuplanet på östra sidan om Götgatan vilket 
handikapprådet anser är önskvärt. Dessutom vill handikapprådet ha 2 hissar mellan perrong 
och biljetthall på västra sidan. Kollektivtrafikutskottet tar upp önskemålet vid nästa möte med 
SL. 
 
§ 8 
 
Nästa möte 
 


